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 3.9.2023 –  7-23מליאה מן המניין מס' 

 על סדר היום: 

מקור תקציב משרד    4,629,702 -"שדרוג רח' צבי בורנשטיין ", סכום ההגדלה  786[  הגדלת תב"ר מס'  1] 
 3 ..................................................................................... 21,174,628הבינוי והשיכון סכום התב"ר הכולל : 

יח"ד סה"כ הרשאה  192עבור תשתיות על בגין הצלחת שיווק  1856970/2022[  שינויים בהתחייבות מס'   2] 
   934תב"ר   8,870,102שדרוג שדרות בורנשטיין סך של   786פי החלוקה הבאה: תב"ר -על   8,940,400תקציבית: 

 3 .......................................................................................................... 70,298מיתוג ופרסום ערים סך של 

 

 

 

  



 

 4.9.2023 –  7-23מליאה מן המניין מס' 

 נוצר על ידי 

3 

 - תחילת דיון-

. חשבתי שתהיה לי עוד בשורה  2023בשנת    7טוב, אני שמחה לפתוח ישיבת מליאה מן המניין מס'    טל אוחנה:

טובה להביא היום למעון לחרדים עם הרשאה, אבל אנחנו נדחה את זה למליאה הבאה ובינתיים נאשר היום  

 הגדלה של תב"ר לטובת בורנשטיין. 

מקור    4,629,702  -"שדרוג רח' צבי בורנשטיין ", סכום ההגדלה    786[  הגדלת תב"ר מס'    1]  

 ₪. 21,174,628תקציב משרד הבינוי והשיכון סכום התב"ר הכולל : 

שקלים ואנחנו בעצם מוסיפים לו, מוסיפים לו היום עוד סכום   16,544,926תב"ר שבמקורו היה  טל אוחנה:

זה בעצם כסף חדש של משרד   21,174,628מה שיביא אותנו בסופו של דבר ל    4,559,404הגדלה שעומד על  

דלת התב"ר  השיכון על מנת להשלים את צבי בורנשטיין בחלקים שאנחנו מבצעים כעת. אז מי בעד אישור הג

 הזה? 

 

בגין הצלחת שיווק    1856970/2022[  שינויים בהתחייבות מס'    2]   על  יח"ד    192עבור תשתיות 

שדרוג שדרות בורנשטיין     786פי החלוקה הבאה: תב"ר  -על   8,940,400סה"כ הרשאה תקציבית:  

  70,298מיתוג ופרסום ערים סך של   934תב"ר   8,870,102סך של 

והסעיף השני על סדר היום, אנחנו בעצם מבצעים מתוך ההרשאה שקיבלנו ממשרד השיכון, שזה    טל אוחנה:

לשני תב"רים, תב"ר   אותה  אנחנו מפצלים  על,  בעצם משדרג את    786בעצם הרשאה של תשתיות  שהוא 

 - בורנשטיין כפי שאמרנו קודם ויעמוד בסך הכל

 כמה בורנשטיין? גם זה כולל שדרוג?  חיים בן אבו:

לא, לא, אנחנו בעצם לוקחים, זה הגדרה טכנית, אוקיי? כי יש בעצם שני סעיפים תקציביים    טל אוחנה:

אישרנו אותו עכשיו, בסך הכל יעמוד מתוך כל הכסף של ההרשאה    786שונים על אותו תב"ר, אז התב"ר  

מוקצים   מ   70,298  -ו   8,870,102הזאת  לתב"ר  אנחנו  ופ   934עבירים  מיתוג  שני  לטובת  בעצם  זה  רסום 

 ? מעולה. אז אנחנו חותמים אותה המליאה. 2הסעיפים על סדר היום, מי בעד אישור סעיף מספר 

 

 

   החלטה

  -"שדרוג רח' צבי בורנשטיין ", סכום ההגדלה   786הגדלת תב"ר מס'  מליאת המועצה מאשרת את 
 ₪.  21,174,628והשיכון סכום התב"ר הכולל : מקור תקציב משרד הבינוי    4,629,702

 אושר פה אחד 
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 זה כולל את שלב א' שבוצע בזמנו.  786רק הערה לגבי התב"ר  מוטי דהן:

 - כן, ברור. כמובן שזה כולל את שלב א' ורק תוספת נוספת  טל אוחנה:

 ומשהו, למה זה התוספת הזאת?   4,600,000אז שאלה, סליחה, התוספת עכשיו של ההגדלה, של    חיים בן אבו:

אנחנו עכשיו עושים את חלק ב'. בעצם תאגיד המים, סיים את עבודתו חברת חשמל, שימו לב    טל אוחנה:

החזירה את הריצוף אחרי שביצעה את ההטמנות של החלק שלה, הם עכשיו מבצעים הפסקת חשמל מחר  

כבר   אנחנו  עבודתם  את  ימשיכו  הם  החצייה,  מעבר  לאחר  שנמצא  החדש  העמוד  את  לחבר  כדי  בלילה, 

כל היופי של הפרויקט הזה    כבר עכשיו נכנסים, יחד עם הקבלן פיתוח שלנו כדי להתחיל בעבודות.  נכנסים,

היה, לא חוסמים לרגע את נתיב התנועה מאפשרים בכל רגע עם כל הבלת"מים שיהיו והיו, גם של התאגיד  

אופן מאוד, מאוד חכם  וגם של חברת חשמל, בדיוק כמו בפעם הקודמת היו בלת"מים אבל ניהלנו אותם ב

כדי לא להפסיק את התנועה, הציר הזה של המדרכה היה סגור, עכשיו הוא יפתח הם מסיימים, שימו לב,  

,שזה   שלנו  הליבתית  לעבודה  בעצם  נכנס  ואנחנו  רגל  הולכי  לתנועת  יפתח  הוא  מחדש  הכל  את  ריצפו 

סף, כיכר התנועה ליד השופרסל,  המדרכות, עצים שצריכים להיות מוסרים, עצים חדשים שצריכים להתוו

יש לנו הרבה מאוד עבודה כולל ספסלי רחוב וכולי ותאורה, אז בעצם אנחנו אחרי ראש השנה נכנסים לעבודת  

הפיתוח, אבל בינתיים חברת חשמל ממשיכה לפעול על הציר וזאת המהות של הפסקת החשמל שתהיה מחר,  

, תודה  7את המליאה מספר    ו. חברים אנחנו סוגריםאז הכסף שאנחנו מוסיפים נועד לטובת השלבים הלל

 לכולם. 

 - סיום הדיון-

 בברכה, 

 
________________ ________________ ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 

 החלטה 

עבור תשתיות על בגין הצלחת שיווק   1856970/2022מליאת המועצה מאשרת שינויים בהתחייבות מס'   
   8,870,102שדרוג שדרות בורנשטיין סך של   786תב"ר    8,940,400יח"ד סה"כ הרשאה תקציבית:  192

    70,298מיתוג ופרסום ערים סך של   934תב"ר 

 אושר פה אחד 
 


